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Szanowny Pan
Bartosz Arłukowicz
Minister Zdrowia

Szanowny Panie Ministrze,

Od  ponad  4  lat  lekarze  dermatolodzy  i  pacjenci  chorzy  na  łuszczycę  zabiegali  o 

wprowadzenie  terapeutycznego  programu   zdrowotnego  jako  świadczenia  gwarantowanego 

„Leczenie łuszczycy plackowatej lekami biologicznymi”.

Wg obietnic ministerstwa wyrażonych przez podsekretarza stanu w Ministerstwie Zdrowia 

Andrzej  Włodarczyka na  konferencji  prasowej  27  września  2011r.  procedura  wprowadzenia 

programu miała się zakończyć podpisem Pani Minister Ewy Kopacz, przed zakończeniem kadencji 

poprzedniego rządu. Niestety tak się nie stało.

24 października 2011 AOTM wydał ostateczne rekomendacje dla programu więc już sprawy 

formalne są prawie na ukończeniu.

Rozumiemy,  że  Pan  będąc  od  niedawna  Ministrem Zdrowia  nie  może  znać  wszystkich 

spraw ministerstwa, ale pracownicy MZ sprawę programu znają.

Bardzo prosimy o  interwencję  i  doprowadzenie  do  wprowadzania  programu,  bo  tysiące 

ciężko chorych ludzi czekają i cierpią.

Jesteśmy  głęboko  zaniepokojeni  tą  sytuacją  i  prosimy  o  odpowiedź,  kiedy  program 

terapeutyczny  „Leczenie  łuszczycy  plackowatej  lekami  biologicznymi”  wejdzie  do  stosowania

u pacjentów. 

Z poważaniem

       Wojciech S. Wilkowski
Przewodniczący

Unii Stowarzyszeń Chorych na Łuszczycę

 
Do wiadomości:
- Prezes Rady Ministrów Donald Tusk
- Marszałek Sejmu RP Ewa Kopacz
- Krajowy Konsultant prof. dr hab. n.med. Andrzej Kaszuba
- Biuro Rzecznika Praw Pacjenta
- Rzecznik Praw Obywatelskich
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